



Canadian Brightness



High Voltage Dotless LED Strip Light

Input Voltage: 110-120 VAC 50/60Hz

Power: 10W/m

Lumen: 700lm/m

IP 65 CRI>90

SMD2025 - 260 Pcs/m

Length: 30m/Roll (98.43Ft)

Model No:AH-2025-120V-260-**-98.43FT

WARNING:

Do not mount or support the flexible light in a manner that could damage the outer jacket or cord insulation.

Risk of fire and electric shock. Uncoil the flexible light before plugging it in.

Do not install near flammable liquids.

AVERTISSEMENT :

Ne pas monter ou installer le cordon lumineux de manière à endommager son revêtement extérieur ou l'isolation du câble.

Risque d'incendie et de choc électrique. Déroulez le cordon lumineux avant de le brancher.

Ne pas installer près de liquides inflammables.

Suitable for Outdoor Use:

CAUTION – Risk of electric shock.

Do not use with an extension cord near water or where water may accumulate.

For use only on GFCI-protected circuits.

The material may become brittle when cold.

DO NOT install where it may be stepped on or subject to physical damage.

POUR UTILISATION À L'EXTÉRIEUR :

ATTENTION – Risque de choc électrique.

Ne pas utiliser avec une rallonge à proximité d'une piscine ou dans un endroit où l'eau risque de s'accumuler.

Utilisez exclusivement sur des circuits avec protection GFCI.

Le matériau peut devenir fragile par temps froid. Ne pas installer où il peut être piétiné ou soumis à des dommages physiques.

CAUTION:

Do not overload. This product's length is 0.16 feet. Do not connect together more than 82.1 total feet.

Risk of fire or electric shock. Use only flexible light extension segments specified in the manufacturer's instructions.

ATTENTION :

Ne pas surcharger. La longueur de ce produit est de 0.16 pieds.

Ne pas relier plus de 82.1 pieds au total.

Risque d'incendie ou de choc électrique. Utilisez uniquement les segments d'extension spécifiés dans les instructions du fabricant.